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Assistents 
 
President: 
Diego Gómez 
 
Presidents o representants 
legalment autoritzats de les 
associacions: 
 
Victoria Palomares 
Àrea comercial Parc Pere Crespí 
 
Alicia Sierra 
Àrea comercial Av. Sants Patrons i 
adjacents 
 
Asociación de Comerciantes Zona 
Pérez Galdós 
Francisco Gómez 
 
Marisa Martínez 
Associació empresarial d'Alzira 
 
Bernat Iborra 
Àrea comercial Ferran 
 
Xavi Pérez 
Representant equip de govern 
 
Luisa Castells 
Representant de l’oposició. 
 
 
 
Secretària 
Carmen Herrero. 
Assistent Teresa Pons. 
 
 

 
 

ACTA Núm. 04/21.- CONSELL ASSESSOR DE COMERÇ 
14 de setembre de 2021 

 
 

 
 
 
 
 
Sent les 13.45 h, i reunits de forma presencial, 
del dia dalt indicat, es reunixen les persones 
nomenades al marge, components del Consell 
Assessor de Comerç, constituït a l'empar d'allò 
que establixen els Estatuts que li són propis, en 
virtut de la seua ratificació en la sessió plenària 
celebrada el dia trenta-u de març de dos mil 
quatre, tot allò amb l'objecte de tractar: 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació acta anterior (10/06/2021)  
2. Plataforma de comerç on line 

“Alziraescomercio” 
3. Bons de comerç 
4. Campanya de comerç Nadal 
5. Despatx extraordinari.  
6. Precs i preguntes. 
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El Sr. president obri la sessió amb el primer punt de l’ordre del dia, en el qual s’aprova per 
unanimitat l’acta anterior. 
 
La Sra. Herrero informa dels costos de la plataforma alziraescomercio.com, que començà les 
primeres vendes en novembre de 2020, encara que el projecte arrancà en 2020. 
 
Les fonts de finançament venen de Cámara de comercio de España i de les partides de 
dinamització comercial (s’entrega detall dels costos a tots els assistents, així com de les vendes 
i nombre dels comerços adherits). 
 
El Sr. Gómez especifica que les vendes són des de novembre i torna a puntualitzar les dades 
del informe. Continua explicant que és un plantejament de futur que ha de continuar, però que 
hi ha que licitar per a dotar-la de legalitat. També per poder abaratir els costos. La nova gestió 
de la plataforma es faria a partir de gener. Es tracta d’una inversió de futur i hi ha que intentar 
portar-la a terme en benefici del comerç local. La competència dels altres Marketplace és dura 
però hi ha que donar resposta al comerç.  
 
La nostra visió seria mantindré el servici abaratint el servici. 
 
La Sra Sierra comenta que si s’elimina el cost gratuït es conseguiria abaratir molt la plataforma. 
Per a donar a conèixer el servici sí va ser útil que fora gratuït. Reitera que l’encarregat de la 
plataforma no ha atés eficaçment els comerços adherits. 
 
La Sra Martínez és partidària de continuar amb el servici a l’igual que el Sr. President. 
 
La Sra. Sierra insistix en que no s’ha fet formació. 
 
La Sra Martínez comenta que la empresa que entre, sí és que és una altra, ha d’aportar alguna 
tecnologia que connecte amb les seues pròpies webs. 
 
El Sr. President explica que no hi ha que abandonar el projecte perquè seria abandonar el 
comerç. 
 
La Sra. Martínez fa referència a que cada establiment ha de valorar si hi ha un mínim de 
compra per a que siga gratuït. 
 
La Sra. Sierra es reafirma en el que planteja la Sra. Martínez i és partidària de que continue. És 
com qualsevol empresa quan comença, va poc a poc, però ha de continuar i també per la 
imatge que es dona al comerç. 
 
La Sra. Martínez proposa que si es contactara amb algú d’Alzira podria abaratir-se el servici. 
 
El Sr. President recorda que s’inicià amb la idea de que passats els primers mesos, els 
comerços aportarien algo. 
 
La Sra. Sierra pregunta si Cámara de comercio continuaria subvencionant. La Sra. Herrero li 
explica que no es pot subvencionar perquè és el mateix projecte, no obstant, continuem 
buscant línies de finançament. 
 
El Sr. Paco pregunta que a partir d’ara qui es farà càrrec dels ports. 
 
El Sr. President explica que la resta de plataformes properes no funcionen (Mancomunitat, 
Algemesí...) 
 
La Sra. Herrero fa referència a la bona imatge que ens dona la plataforma. 
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El Sr. Iborra intervé comenta que per a autofinançar-se podria inclou-re’s publicitat d’empreses 
(banners). 
 
La Sra. Martínez creu que hi ha que aportar alguna cosa més per a diferenciar-se d’Amazon i 
altres plataformes. Per exemple, convidar per compres a cerveses en Alzira... 
Trobar la fórmula que aporte alguna cosa més, inclús lligar-la als bons de comerç. 
 
La Sra Castells parla de fer un sistema de punts per compres. 
 
Per a concloure el punt el Sr. President resum que estan d’acord en continuar el projecte i 
iniciar la licitació. 
 
La Sra. Palomares vol posar en valor també les compres físiques que es realitzen gràcies a 
l’aparador que suposa la plataforma i els productes que es poden vore en la web. 
 
Respecte del punt “Bons de comerç” el Sr. President fa referència al resum que s’ha entregar 
als assistents amb les xifres de vendes, persones compradores i comerços beneficiats amb 
esta iniciativa, i puntualitza que es podrien recuperar 30.000 € de la subvenció de Conselleria, 
que encara està pendent de resoldre’s. 
 
El que hem aprés és que els bons de 100 € funcionen i proposa una nova campanya de cara a 
Nadal, es faria una proposta per a octubre. 
 
La Sra. Herrero puntualitza a més que no sabem aquelles vendes que han superat els 100 € 
gràcies als bons de comerç. 
 
El Sr. Gómez comenta que el Banesto en el seu dia va fer unes targetes regal. 
 
Sobre la campanya de Nadal i en referència en concret als llums de Nadal es manifesta en 
primer lloc, que no s’ha consultat al Consell Assessor de Comerç en el seu conjunt, pese haver 
remitit en el seu dia un correu a serveis públics per a que s’escoltara a este òrgan abans de la 
licitació. 
 
En referència al que fa a la campanya que s’organitzaria des d’IDEA, al Sr. Iborra li va agradar 
el que es va fer l’any passat dels àngels, i encara que no va tindre gran repercussió va animar 
els carrers. 
 
El Sr. Xavi Pérez explica que hi haurà Fira de Nadal i es proposa lligar les entrades de la Fira a 
la campanya de Nadal. També informa que este any es muntarà el Betlem de Pedro en la Casa 
de la Cultura. 
 
La Sra Martínez comenta que seria bona idea muntar-lo en les muralles. 
 
El Concurs d’escaparatisme continua en la seua 21a edició. 
 
Explica el Sr. Pérez que la fira és una concessió administrativa a 25 anys. 
 
La Sra. Herrero explica que hi ha que cuidar la fira i fer la promoció de la campanya des de la 
mateixa Fira. 
 
Per últim i respecte als precs i preguntes es debat sobre el tema de la recollida de cartró i que 
continua en un horari no adequat. 
 
El Sr. Iborra fa referència a que els contenidors de Dr. Ferran i Sta Catalina estan molt separats 
i que resulten perillosos i que enfront del Bar Deportes hi ha problemes de circulació. 
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El Sr. President explica que es deixa la separació per a poder netejar, però que es mirarà de 
solucionar. 
 
Per altra banda, informa que demà es celebra una jornada en la Cámara de Comercio de 
Valencia, per a parlar del pla de dinamització comercial per part de l’Associació empresarial 
d’Alzira. 
 
Per a concloure, el Sr. President fa referència a que el Covid19 ha segut molt greu, però ha fet 
créixer la imaginació. 
 
 
I no havent-hi més punts a tractar, el Sr. President alça la sessió a les 15.30 hores, en la data 
de l’encapçalament indicat, signant el President del Consell i la Secretària en prova de 
conformitat amb el de dalt exposat. 
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CARMEN HERRERO PARDO

Fecha firma: 07/10/2022 15:01:29 CEST

CAP DEL SERVEI DE DESENVOLUPAMENT LOCAL I COMERÇ

AJUNTAMENT D'ALZIRA

DIEGO ERNESTO GOMEZ GARCIA

Fecha firma: 07/10/2022 15:18:25 CEST

ALCALDE-PRESIDENTE

AJUNTAMENT ALZIRA


